

**Militaryudvalgsmøde**  
6. februar 2024, kl. 17:00  
Brøndby



---

**Til stede:**

Hans-Christian Hovmand (HC)  
Line Bergmann (LB)  
Jan Juul (JJ)  
Maiken Holm (MH)

**Fra administrationen:**

Susie Juhl

**Ikke til stede:**

Sanne Klarborg (SK)

**Dagsorden:**

**Side**

1	Info fra administration og formand .....	2
2	Officialssamling (officials generelt) .....	2
3	Stævner og cups .....	2
4	DM.....	2
5	Championat 2024.....	2
6	Arbejdsopgaver i udvalget .....	3
7	Stævnekalender: stævner/St. Hestedag cups til Ishøj .....	3
8	Eventuelt .....	3

	<p><b>1 Info fra administration og formand</b></p> <p>Jan er netop valgt som formand for udvalget for 4 år mere.</p> <p>Der er møde i Sportsudvalget d. 5/3, hvor der skal laves årsberetning.</p> <p>Vi ser frem til den kommende officialssamling, hvor Lars Christensson kommer og holder oplæg.</p> <p>Vi vil gerne prøve at lave en opsamling på FEI's indsatser omkring sikkerhed og udvikling i sporten, som også fyldte en del på det nyligt afviklede NSO seminar. Måske både som en nyhed og et opslag på DRF's hjemmeside.</p>
	<p><b>2 Officialssamling (officials generelt)</b></p> <p>Pt. 8 tilmeldte.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>-Line laver oplæg fra Eventing Forum (FEI)</li><li>-Maiken laver et oplæg om de nye officialsroller</li><li>-Lars C. står for resten</li></ul> <p>Nye banebyggeraspiranter. Casper (aspirant ved Mikkel) Louise (LFH)</p>
	<p><b>3 Stævner og cups</b></p> <p>Finale Store Hestedag Cup? Afvikling skal i udbud – hvem forestiller vi os kan og vil afvikle? Ishøj vil muligvis gerne udlåne spring til en anden arrangør.</p>
	<p><b>4 DM</b></p> <p>Snak om afvikling. Fokus på, at mesterskabsklasserne afvikles i prime time og at banen lukkes for træning, når den mesterskabsbaneren står færdigbygget.</p>
	<p><b>5 Championat 2024</b></p> <p>Skal vi afvikle 4 års?</p> <p>Vi prøver at nedsætte en arbejdsgruppe, der arbejder hen mod et nyt koncept med mere stilbedømmelse? I reglementet tillader vi kun deltagelse i terrænspringning, fordi vi bl.a. ikke mener 4 års heste skal gå 3 fulde discipliner på en dag, så det skal der selvfølgelig tænkes ind.</p> <p>Frist for oplæg skal foreligge senest 1. april</p>

	<p><b>6 Arbejdsopgaver i udvalget</b></p> <p>Inddragelse af øvrige relevante personer i arbejdsgrupper?</p> <p>Det kan vi altid gøre efter behov. Vi tror, det kan give værdi at inddrage folk for "fællesskabsfølelse" og accept af beslutninger.</p> <p>Arbejdsgruppe for mentorordning/ go to ordning for nye ryttere i sporten Maiken vil gerne drive det.</p>
	<p><b>7 Stævnekalender: stævner/St. Hestedag cups til Ishøj</b></p> <p>Ønsker indkommet om afvikling af St. Hestedag og terrænstævner. Svar med mulige datoer sendt.</p>
	<p><b>8 Eventuelt</b></p> <p>Dressurprogrammer justeres: Letridning tilladt i alle programmer til og med 1* og P90</p> <p>Vejledning til Store Hestedag cup træninger skal udarbejdes.</p> <p>TD-fordeling endeligt afklaret.</p> <p>Næste møder: 27. februar online kl. 19.30, og herefter den 26. marts kl. 17 i Brøndby.</p>